



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

Protokoll styrelsemöte 3, 2025-04-09

Kallade och närvarande: Andreas Löfgren, Hans Forsberg, Karin Söderlund, Lillemor Bulukin, Stefan Arvidsson, Benny Johansson

Kallade och frånvarande: Karin Gustavsson

Plats: Digitalt via Teams

1. Mötet öppnades.
2. Dagordningen fastställs.
3. Till justerare valdes Lillemor Bulukin.
4. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.
5. Ekonomi: Distriktet hade utöver de fem ombuden till Riksförbundsmötet även med en reserv. **Beslut:** reseräkning till förbundsmötet för ombudsreserven från vårt distrikt bekostas av distriktet.
6. Styrelsens arbete 2025
 - a. Kommunikationsstrategi presenterades – vi benämner den preliminär till att börja med. Vi behöver fylla på med syfte och mål för kommunikationen. Vi jobbar vidare med det under 2025.
 - b. Lägesbild för Google-kontot: Stefan har lagt upp ett konto, ska uppdateras till ett "non-profit" konto. Stefan lämnar in registreringsbevis från PRV och skattebefrielsebevis från Skatteverket för att få klart med kontot.
 - c. Årshjul, checklista för arrangemang samt kommunikationsstrategin läggs upp på driven när vi har klart med kontot (enligt b ovan).
7. Uppföljning av distriktets årsmöte – protokollet är klart och kommer att lämnas över till Andreas för förvaring. Andreas scannar och mailar till revisorerna samt till styrelsen.
8. Kallelse från Studieförbundet Vuxenskolan att närvara på årsmöten
 - Regionsstämma Västra Götaland 28 april, Vara FHSK2 ombud. Hans F deltar från distriktet.
9. Genomgång av genomförda aktiviteter
 - Svärmfångarkonferensen 29 mars i Uddevalla: Stefan A ansvarade för programmet. Träffen genomfördes med 16 deltagare (inklusive Benny och Stefan). Vi fick in ett antal förbättringsförslag, vilka vi skickar vidare till förbundet.

Beslut: Vi ska erbjuda en liknande svärmfångarkonferens vartannat år (lämplig tid är februari – mars).



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

- Genomgång och presentation för bihälsoansvariga av det nya studiematerialet: Träffen hölls av Ann-Britt Carlsson. I början var det var segt med anmälningarna, men efter påminnelse blev det 20 deltagare inkl Ann-Britt och Lillemor. 5 lokal-föreningar deltog ej. Bra genomgång av Ann-Britt, många blev inspirerade.
- 10.** Planering och ansvar inför kommande beslutade aktiviteter, se punkt 11.
- 11.** – Förtroendevaldaträff 12 april i Uddevalla: Träffen är inställd på grund av för få anmälda (8 st). Kanske är tidpunkten så långt in på våren fel?
Beslut: Vi provar att bjuda in till en träff sent på året istället.
- – Sommarmöte hos Södra Inlands: 16 augusti 2025, 9:30 till 15:00. Arbetet är igång. Arbetsgrupp från styrelsen: Karin G, Benny, Lillemor och Hans. Delar av arbetsgruppen samt representanter från Södra Inlands träffades 25:e mars, kollade lokalerna och fördelade arbetsuppgifter. Två ytterligare avstämningsmöten är bokade. Styrelsens arbetsgrupp planerar en digital träff 22 april kl 17:30. Hans bjuder in. Lillemor framförde att det är dags för alla i styrelsen att ta kontakt med sina respektive kontaktföreningar och uppmana dem att komma med förslag till programinslag.
- 12.** Önskade och planerade framtida aktiviteter under 2025:
 - Apimondia 2025 på Bella Center i Köpenhamn: Inbjudan samt en påminnelse att ta del av distriktets subventionerade bussresa till Köpenhamn 24–25 september har gått ut till medlemmar med uppdrag i lokalföreningarna. Per dags dato har vi 6 anmälningar till bussresan. (Något har strulat med utskicken från systemet så att ytterligare en kopia skickades ut helt utan vår inblandning.) Vi håller koll på bokningsläget fram till nästa möte. Vid bristande intresse kan t ex en mindre buss bokas.
Även Norra Älvsborg planerar för en bussresa. Vid ev överblivna platser finns möjlighet till samarbete.
 - Årshjulet: Vi gick igenom det som ligger framför oss de närmaste månaderna.
Beslut: Vi bjuder in valberedningen till nästa möte i maj (14 maj kl 18:30) och revisorerna till junimötet, 10 juni, digitalt.
Till hösten planerar vi för följande aktiviteter:
 - Förtroendevaldaträffen med Fokus Medlemsnytta (se punkt 11).
 - Info om nya honungsdirektivet, förpackningsdirektivet, ursprungsmärkning, säker honungshantering, honungsbedömning. Preliminärt i början av oktober. Karin G och Karin S börjar fundera på upplägg/innehåll.



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

13. Rapporter

- Riksförbundsmötet: Följande ombud representerade distriktet: Sigurd Sonderegger, Hans F, Lillemor B, Pelle Carlsson, Benny J och Peder Adamsson (reserv). De flesta av förbundsstyrelseförslagen antogs och de många motioner (varav fem gällde medlemsavgiften) avslogs. Så även distriktets yrkande gällande förbundsstyrelseförslaget om att se över formerna för Riksförbundsmötet. Vår reflektion är att förbundet gör mycket nytta och att vi borde bli bättre på att föra ut det till lokalföreningarna.
Beslut: Ombuden avrapporterar till lokalföreningarnas styrelser från förbundsmötet. Hans F skriver med hjälp av övriga ombud ett mejl som sammanfattar mötet.
- Årsstämmorna på Studieförbundet Vuxenskolan: Karin S var på ett möte, inget att rapportera. Hans F var på Bokenäset, det fanns inte så mycket info för oss att hämta från mötet.
- SLU-fokusgrupp om bivälfärd: Lillemor B har deltagit i ett digitalt möte (på engelska). Exempel på frågor som ställdes: Hur tror du bin upplever olika aspekter av biodling? Är bin vilda djur eller tamdjur? etc.
- Förbund/grann-distrikt/föreningar: Karin S var på möte i Mölnlycke, de jobbar med VSH-bin, behandlingsfritt. De har drottningodling vid Råda säteri.

14. Övriga frågor

- Protokoll och bilagor till hemsidan. **Beslut:** I fortsättningen mailar vi påskrivna protokoll inklusive bilagor till revisorerna.

15. Nästa styrelsemöte är 14 maj digitalt.

16. Mötet avslutas.

Vid protokollet – Andreas Löfgren

Ordförande - Hans Forsberg

Justeras - Lillemor Bulukin